



LACTALIS CANADA BUY CANADIAN GROCERY GUIDE (2026)



Lactalis Canada takes pride in producing trusted, high-quality, nutritious, and great tasting products right here in Canada. Our commitment to excellence ensures that Canadians can enjoy our extensive range of cheese, butter and tablespreads, yogourt, milk, cream, desserts, and more available at retailers nationwide under our iconic brands Cracker Barrel, Black Diamond, P'tit Québec, Balderson, Cheestrings Ficello, aMOOza!, Astro, Khaas, siggi's, iÖGO, iÖGO nanö, Olympic, Krema, Lactantia, Beatrice, BFIT and Marie Morin Canada. We are deeply committed to enriching and nurturing the lives of Canadians including supporting Canadian farmers, customers, partners, suppliers and local communities. To learn more, visit www.lactalis.ca.

PRODUCT SEGMENT		BRAND(S)		
CHEESE				
      	Cheese Blocks	Cracker Barrel*, Black Diamond*, Galbani*, P'tit Quebec*		
	Shredded Cheese	Cracker Barrel*, Black Diamond*, P'tit Quebec*		
	Natural Cheese Slices	Cracker Barrel*, Black Diamond*, P'tit Quebec*		
	Process Cheese Slices	Black Diamond		
	Snack Cheese - Adults (excluding combos)	Cracker Barrel*, Black Diamond*, P'tit Quebec*		
	Snack Cheese - Kids	Cheestrings*, aMOOza!*		
	Grated Parmesan Cheese - Ambient	Kraft Parmesan*		
BUTTER & SPREADS				
  	Butter	Beatrice		
	Butter	Lactantia*		
	Cream Cheese	Lactantia		
	Margarine	Lactantia, Parkay		
FINE CHEESE (DELI)				
	Cheddar Blocks, Spreads	Balderson*		
MILK				
   	Regular	Beatrice*		
	Filtered, Ultra-Filtered, Lactose Free	Lactantia*, UltraPur*, PurFiltre*		
	Organic	Lactantia*, Olympic*		
	Chocolate Milk	Lactantia, Beatrice		
	Buttermilk	Beatrice*		
	Cream	Lactantia*		
	Shakes	Lactantia, BFIT		
	Eggnog	Beatrice		
YOGOURT & CULTURED				
       	Plain & Flavoured	Astro, iÖGO, iÖGO nanö, siggi's, Olympic, Krema, Khaas		
	Drinkables	iÖGO nanö, Olympic		
	Organic	Olympic		
	Sour Cream	Beatrice, Olympic		
	Cottage Cheese	Beatrice		
DESSERTS				
	Mousse, Pudding, Custard, Cheesecake	Marie Morin		Coming Soon!



Made in Canada – This product is made in Canada with domestic and imported ingredients. E.g. Flavoured yogourt or chocolate milk where the fruit or cocoa comes from outside of Canada.



Blue Cow Logo – This product bears the Blue Cow logo which represents products made with 100% Canadian milk and milk ingredients.

*** Product of Canada** – All or nearly all of the food, processing and labour used to make this product is Canadian. E.g. Plain milk, yogourt and most cheese made in Canada unless stated otherwise.



GUIDE DE PRODUITS D'ÉPICERIE ACHETEZ CANADIEN DE LACTALIS CANADA (2026)



Lactalis Canada est fière de fabriquer des produits sûrs, de haute qualité, nutritifs et savoureux, ici même au Canada. Notre engagement envers l'excellence permet aux Canadiens de profiter de notre vaste gamme de fromages, de beurre et tartinaides, de yogourts, de lait, de crèmes, de desserts et plus encore, disponibles chez les détaillants à l'échelle nationale sous nos marques emblématiques, notamment Cracker Barrel, Black Diamond, P'tit Québec, Balderson, Cheestrings Ficello, aMOOza!, Astro, Khaas, siggi's, iÖGO, iÖGO nanö, Olympic, Krema, Lactantia, Beatrice, BFIT et Marie Morin Canada. Nous sommes profondément engagés à enrichir et à soutenir la vie des Canadiens, notamment en soutenant les agriculteurs, les clients, les partenaires, les fournisseurs canadiens, ainsi que les communautés locales. Pour en savoir plus, visitez le site www.lactalis.ca.

SEGMENT DE PRODUITS		MARQUE(S)		
FROMAGE				
      	Blocs de fromage	Cracker Barrel*, Black Diamond*, Galbani*, P'tit Québec*	✓	✓
	Fromage râpé	Cracker Barrel*, Black Diamond*, P'tit Québec*	✓	✓
	Fromage naturel en tranches	Cracker Barrel*, Black Diamond*, P'tit Québec*	✓	✓
	Fromage fondu en tranches	Black Diamond	✓	
	Fromage à grignoter - Adultes (sauf combos)	Cracker Barrel*, Black Diamond*, P'tit Québec*	✓	✓
	Fromage à grignoter - Enfants	Ficello*, aMOOza!*	✓	✓
	Parmesan râpé - Ambient	Kraft Parmesan*	✓	✓
BEURRE ET TARTINADES				
  	Beurre	Beatrice	✓	
	Beurre	Lactantia*	✓	✓
	Fromage blanc	Lactantia	✓	✓
	Margarine	Lactantia, Parkay	✓	
FROMAGE FIN (ÉPICERIE FINE)				
	Cheddar en blocs, à tartiner	Balderson*	✓	✓
LAIT				
   	Régulier	Beatrice*	✓	✓
	Filtré, ultra-filtré, sans lactose	Lactantia*, UltraPur*, PurFiltre*	✓	✓
	Biologique	Lactantia*, Olympic*	✓	✓
	Lait au chocolat	Lactantia, Beatrice	✓	✓
	Babeurre	Beatrice*	✓	✓
	Crème	Lactantia*	✓	✓
	Lait Frappé	Lactantia, BFIT	✓	✓
	Lait de poule	Beatrice	✓	✓
YOGOURT ET LAIT DE CONSOMMATION				
       	Nature et aromatisé	Astro, iÖGO, iÖGO nanö, siggi's, Olympic, Krema, Khaas	✓	✓
	À boire	iÖGO nanö, Olympic	✓	✓
	Biologique	Olympic	✓	✓
	Crème sure	Beatrice, Olympic	✓	✓
	Fromage cottage	Beatrice	✓	✓
DESSERTS				
	Mousse, entremets, Crème de dessert, Cheesecake	Marie Morin	✓	Prochainement !



Fabriqué au Canada – Ce produit est fabriqué au Canada avec des ingrédients nationaux et importés. Par exemple, le yogourt aromatisé ou le lait chocolaté dont les fruits ou le cacao proviennent de l'étranger.



Logo de la vache bleue – Ce produit porte le logo de la vache bleue, qui représente les produits fabriqués avec du lait et des ingrédients laitiers 100 % canadiens.

*** Produit du Canada** – La totalité ou la quasi-totalité des aliments, des procédés et de la main-d'œuvre utilisés pour fabriquer ce produit sont canadiens. Par exemple, le lait nature, le yaourt et la plupart des fromages sont fabriqués au Canada, sauf indication contraire.